

PURE
yachting

YOUR PARTNER FOR

Luxury Yacht Charter

IN THE BALEARICS AND AROUND THE WORLD



INDIVIDUALITY AT HIGHEST LEVEL

We make your holiday at sea an incomparable and unforgettable experience. With us as your personal contact, your holiday begins with the booking. Let us know your wishes and we will offer you the yacht that meets your expectations down to the last detail. From social cruises with friends to luxurious family holidays and business events – our portfolio offers the perfect yacht for every occasion.

INDIVIDUALITÄT AUF HÖCHSTEM LEVEL

Wir machen Ihren Urlaub auf See zu einem unvergleichbaren und unvergesslichen Erlebnis. Mit uns als Ihr persönlicher Ansprechpartner beginnt der Urlaub schon bei der Buchung. Sie äußern Ihre Wünsche und wir bieten Ihnen die Yacht, die Ihre Vorstellungen bis ins Detail erfüllt. Von geselligen Törns mit Freunden über luxuriöse Familienferien bis hin zu geschäftlichen Veranstaltungen – unser Portfolio bietet die perfekte Yacht für jeden Anlass

YACHT CHARTER IS A MATTER OF TRUST

Your dream holiday on the high seas is our ambition. Since 1995 we have been your partner for exclusive yacht charter in the world's most beautiful areas. Benefit from many years of experience, passion and our dedication to yachting. Experience with Pure Yachting a holiday to your taste and create memories for eternity. Let yourself be inspired and enjoy the anticipation.

YACHT CHARTER IST EINE VERTRAUENSSACHE

Ihr Traumurlaub auf hoher See ist unser Ansporn. Seit 1995 sind wir Ihr Partner für exklusive Yachttörns in den schönsten Revieren der Welt. Profitieren Sie von langjähriger Erfahrung, großer Leidenschaft und unserer Liebe zum Yachting. Erleben Sie mit Pure Yachting einen Urlaub ganz nach Ihrem Geschmack und kreieren Sie Erinnerungen für die Ewigkeit. Lassen Sie sich inspirieren und genießen Sie die Vorfreude.





Moments

MARITIME GETAWAY OF SUPERLATIVES

Enjoy the pure beauty of the sea in uniquely stylish surroundings. On a luxury yacht to your taste, the crew will spoil you with excellent service. Enjoy the exquisite wellness offer all to yourself, while the vitalising sea air caresses your senses. Culinary excursions make your stay on board an unforgettable experience.

MARITIME AUSZEIT DER SUPERLATIVE

Genießen Sie die pure Schönheit des Meeres in einzigartig stilvollem Ambiente. Auf einer Luxusyacht nach Ihrem Geschmack verwöhnt Sie die Crew mit ausgezeichnetem Service. Ganz für sich genießen Sie das erlesene Wellnessangebot, während die vitalisierende Seeluft Ihre Sinne verwöhnt. Kulinarische Exkurse machen Ihren Aufenthalt an Bord zu einem unvergesslichen Erlebnis.

SHARED MOMENTS

Experience unforgettable moments with family and friends on board a dreamlike luxury yacht. Enjoy the selected entertainment on board, immersed in the azure blue of the sea. Your captain knows the must-see hotspots in the region. He leads you along the most beautiful sea routes to picturesque bays, trendy beach clubs and cultural highlights. Head for the attractive luxury ports and enjoy the glamorous flair

GEMEINSAME MOMENTE

Erleben Sie unvergessliche Momente mit Familie und Freunden an Bord einer traumhaften Luxusyacht. Umgeben vom Azurblau des Meeres genießen Sie das ausgewählte Entertainment an Bord. Wo die angesagten Hotspots der Region sind, weiß Ihr Kapitän. Er führt Sie entlang der schönsten Seewege zu malerischen Buchten, trendigen Beach-Clubs und kulturellen Highlights. Steuern Sie die attraktiven Luxushäfen an und genießen Sie das mondäne Flair.





Adventure

ADRENALINE AND SPIRIT OF ADVENTURE

Let the power of the sea ignite maritime joie de vivre in you. Your yacht offers a range of water sports that will make your heart beat faster. Feel the dynamics of wind and waves with the modern water sports equipment. The fascinating underwater world with its natural splendour welcomes you on your diving or snorkeling excursion. From adrenalin-fuelled adventures with Seabob, Flyboard or eFoil to relaxed moments of stand-up paddling – we offer you water action at its best.

ADRENALIN UND ABENTEUERLUST

Lassen Sie die Kraft des Meeres maritime Lebensfreude in Ihnen entfachen. Ihre Yacht bietet Ihnen ein Wassersportangebot, das Ihr Herz höher schlagen lässt. Fühlen Sie die Dynamik von Wind und Wellen mit den modernen Wassersportgeräten. Bei Ihrem Tauch- oder Schnorchelausflug empfängt Sie die faszinierende Unterwasserwelt mit ihrer natürlichen Pracht. Von adrenalingeladenen Abenteuern mit Seabob, Flyboard oder eFoil bis zu entspannten Momenten beim Stand-up-Paddling – wir bieten Ihnen Wasseraction vom Feinsten.



Selection

FROM OUR PORTFOLIO | AUS UNSEREM PORTFOLIO

Find our full charter yacht portfolio on our website
Unser komplettes Charteryacht-Portfolio finden Sie auf unserer Website





BAGLIETTO Panam

This yacht will take your breath away. The sporty yacht can reach speeds of up to 31 knots and boasts an impressive silhouette as well as state-of-the-art decoration inside and outside the yacht. Enjoy the beautiful Mediterranean waters of the Balearic Islands, Spain, southern France and Italy.

Dieser Yacht wird Ihnen den Atem rauben. Die sportliche Yacht kann bis zu 31 Knoten fahren und verfügt über eine beeindruckende Silhouette sowie eine hochmoderne Dekoration im Innen- und Außenbereich der Yacht. Genießen Sie die herrlichen mediterranen Gewässern der Balearen, Spaniens, Südfrankreichs und Italiens.

Year of built / Baujahr	2021
Length / Länge	40 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	11
Crew / Besatzung	8

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



SANLORENZO Tiny Wave

Elegance and comfort for your Mediterranean escape: the sleek Sanlorenzo yacht is made for special voyages. Enjoy top-tier service and water fun with a jetski, wakeboard, and paddleboard. Tiny Wave takes you on unforgettable trips along the Côte d'Azur, Corsica, the Balearics, and the Italian coast – all tailored to your wishes.

Eleganz und Komfort für Ihren Mittelmeerurlaub: Die stilvolle Sanlorenzo Yacht ist ideal für besondere Törns. Genießen Sie exzellenten Service und Wasserspaß mit Jetski, Wakeboard und Paddleboard. Tiny Wave begleitet Sie auf unvergessliche Reisen entlang der Côte d'Azur, Korsika, den Balearen und der italienischen Küste – ganz nach Ihren Wünschen geplant.

Year of built / Baujahr	2019
Length / Länge	34 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	12
Crew / Besatzung	6

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





CUSTOM LINE Alvium

The stunning 2022 Custom Line 33m yacht Alvium is a masterpiece by Paszkowski and the Ferretti Group. Blending style, comfort, and advanced technology, it's perfect for exploring the Balearics. A dedicated 5-person crew ensures a seamless experience on board.

Die hinreißende 33m Yacht Alvium (2022) ist ein Meisterwerk von Paszkowski und der Ferretti Gruppe. Stil, Komfort und modernste Technik vereinen sich perfekt – ideal für Entdeckungen rund um die Balearen. Die 5-köpfige Crew sorgt für ein rundum gelungenes Erlebnis an Bord.

Year of built / Baujahr	2022
Length / Länge	33 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	10
Crew / Besatzung	5

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



SANLORENZO ASYMMETRIC Noor II

Noor II is the only SL102 Asymmetric for charter – award-winning design, bright interiors, and a stunning sun deck with jacuzzi. Available from Marina Frapa for luxury cruising along Croatia's Dalmatian coast.

Die Noor II ist die einzige SL102 Asymmetric im Charter – mit preisgekröntem Design, lichtdurchfluteten Räumen und spektakulärem Sonnendeck mit Jacuzzi. Charterbar ab Marina Frapa für luxuriöse Tage entlang der dalmatinischen Küste.

Year of built / Baujahr	2020
Length / Länge	31 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	11
Crew / Besatzung	5

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





AZIMUT 95 *My memories too*

„My memories too“ is a sleek Azimut yacht with timeless design – perfect for luxury cruising around the Greek islands. Enjoy top comfort, outstanding service, and a range of water sports as you explore hidden bays and coastal gems across Greece and Turkey.

„My memories too“ ist eine elegante Azimut-Yacht mit zeitlosem Design – ideal für luxuriöse Törns rund um die griechischen Inseln. Genießen Sie höchsten Komfort, erstklassigen Service und vielfältige Wassersportmöglichkeiten – von idyllischen Buchten bis hin zu charmanten Küstenorten in Griechenland und der Türkei.

Year of built / Baujahr	2019
Length / Länge	30 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	12
Crew / Besatzung	6

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



FERRETTI 920 *Upstream*

The 2020 Ferretti 920 combines elegant design with impressive performance. Its spacious flybridge is perfect for sunbathing and soaking up the Mediterranean summer. Upstream is ideal for luxury cruising around Monaco, the Côte d'Azur, Corsica, and Italy's west coast.

Die mit Sport- und Wellness-Annehmlichkeiten exquisit ausgestattete yacht
Die Ferretti 920 von 2020 vereint elegantes Design mit starker Leistung.
Ihre großzügige Flybridge lädt zum Sonnenbaden und Genießen mediterraner Sommertage ein. UPSTREAM ist ideal für exklusive Törns rund um Monaco, die Côte d'Azur, Korsika und die italienische Westküste.

Year of built / Baujahr	2020
Length / Länge	29 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	11
Crew / Besatzung	4-5

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





RIVA 90 ARGO Barracuda III

The Riva 90 Argo blends Italian design, comfort, and performance – perfect for luxury charters in the Balearics. Spacious decks and refined interiors set the scene for stylish island hopping and relaxed moments at sea.

Die Riva 90 Argo kombiniert italienisches Design, Komfort und Leistung – ideal für luxuriöse Charters auf den Balearen. Großzügige Außenbereiche und ein elegantes Interieur schaffen den perfekten Rahmen für stilvolles Inselhopping und entspannte Stunden an Bord.

Year of built / Baujahr	2005
Refit / Refit	2017
Length / Länge	40 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	12
Crew / Besatzung	7

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



AZIMUT GRANDE Dawo

The Azimut Grande 27 Metri combines carbon fiber, stability, and efficiency. Stefano Righini's design and Achille Salvagni's luxurious interiors make her perfect for the Adriatic. With five cabins and extensive water sports gear, she offers both adventure and relaxation.

Die Azimut Grande 27 Metri vereint Kohlefaserbau, Stabilität und Effizienz. Stefano Righinis Design und Achille Salvagnis luxuriöses Interieur machen sie ideal für die Adria. Mit fünf Kabinen und umfassender Wassersportausstattung bietet sie Abenteuer und Entspannung.

Year of built / Baujahr	2020
Length / Länge	27 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	10
Crew / Besatzung	4

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





SUNSEEKER 86 *Sea Water II*

No need to look far for the sun on the Sunseeker 86, comfortable sun loungers are already waiting for you on deck. The modern entertainment system provides pulsating beats while you enjoy the panorama. Up to eight guests enjoy the all-round attention of the crew.

Auf der Sunseeker 86 müssen Sie die Sonne nicht lange suchen, komfortable Sonnenliegen stehen an Deck schon bereit für Sie. Das moderne Entertainmentsystem sorgt für pulsierende Beats, während Sie das Panorama genießen. Bis zu acht Gäste lassen sich rundum von der Crew verwöhnen

Year of built / Baujahr 2020

Length / Länge 26 m

Cabins / Kabinen 4

Berths / Kojen 8

Crew / Besatzung 4

Further information and prices

Weitere Informationen und Preise



SAN LORENZO SX76 *Cloud IX*

Cloud IX blends avant-garde design, craftsmanship, and luxury. Its crossover design seamlessly integrates interiors and exteriors. With spacious open-air areas and water toys, it offers unforgettable experiences. An expert captain reveals the Balearic Islands' highlights.

Cloud IX vereint avantgardistisches Design, Handwerkskunst und Luxus. Das Crossover-Design verbindet Innen- und Außenbereich nahtlos. Mit großzügigen Open-Air-Bereichen und Wassersport bietet sie unvergessliche Erlebnisse. Ein ortskundiger Kapitän zeigt die Schönheiten der Balearen.

Year of built / Baujahr 2019

Length / Länge 24 m

Cabins / Kabinen 3

Berths / Kojen 6

Crew / Besatzung 3

Further information and prices

Weitere Informationen und Preise





PURE
yachting

*enjoy
yachting*



by Marina Balear Yates S.L.
Port Adriano, Mallorca

+34 680 31 68 62
+34 971 23 22 04

info@pure-yachting.com
www.pure-yachting.com